
Art. 44 vragen    
 
 
Aan de voorzitter van de raad van de gemeente Mook & Middelaar 
 
Datum: 28-05-2025   
 
Onderwerp: Aanpak verkeerslawaai N271 
 
 
In de media verscheen recent een bericht over de aanpak van verkeerslawaai langs 
de N271 in de gemeente Gennep. Daar wordt, mede dankzij Rijksmiddelen, eindelijk 
werk gemaakt van geluidswerende maatregelen voor omwonenden. De situatie in 
onze eigen gemeente is vergelijkbaar: ook in Mook, Plasmolen en Molenhoek loopt 
de N271 dwars door de woonkernen én het stiltegebied Sint Jansberg. Uit het 
Limburgs Actieplan Geluid blijkt dat ook hier sprake is van overschrijding van 
geluidsnormen, zowel bij woningen als in natuurgebieden. 
 
De VVD-fractie vindt het van belang dat onze inwoners kunnen rekenen op een 
gezonde en leefbare woonomgeving. Wij hebben daarom de volgende vragen: 
 

1. Is bij het college bekend op welke locaties binnen onze gemeentegrenzen de 
geluidsbelasting langs de N271 de panddrempel van 55 dB (woningen) en/of 
40 dB(A) (stiltegebieden) overschrijdt, zoals genoemd in het provinciaal 
actieplan geluid? 

2. Welke concrete acties onderneemt het college richting de Provincie Limburg 
om ervoor te zorgen dat ook in Mook en Middelaar geluidsreducerende 
maatregelen langs de N271 worden getroffen? 

3. Zijn er, vergelijkbaar met Gennep, mogelijkheden voor inwoners om gebruik 
te maken van subsidieregelingen voor geluidswerende maatregelen zoals 
gevelisolatie? Zo ja, hoe worden inwoners hierover geïnformeerd? 

4. Is het college bereid om de gemeenteraad periodiek te informeren over de 
voortgang van maatregelen en gesprekken met provincie of rijk ten aanzien 
van geluidsreductie langs de N271? 

 
De VVD-fractie ziet het terugdringen van verkeerslawaai als een gezamenlijke 
verantwoordelijkheid van gemeente, provincie en rijk. Wij rekenen op een actieve 
inzet van het college om de belangen van onze inwoners hierbij te behartigen. 
 
 
Naam en ondertekening: 
Cornelieke van den Bergh 
Fractievoorzitter VVD Mook en Middelaar 


